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Ahoj  Sháním jeden doplněk. Prodává se plynová rukojeť, která ma na sobě i páčku. Můžete tedy volit
mezi klasickým heftem a páčkou. Nevíte, kde to sehnat? Ideálne o dtýdne?  Díky
Lupino68 23.09.2009 12:30:18

ty nechceš aby tě boleli ručičky, už jdu hledat odkaz a dám ti to sem, ale myslím že to
stojí kolem 2 tis.
Lupino68 23.09.2009 12:31:48

http://www.quadmania...detail/?ft=50&fid=31  tady jsme to už řešili a jsou tam i
odkazy
PetrP 23.09.2009 13:24:12

Zkus to tady, ale je to dost drahý. http://www.quadprofi...hlopaly/cat_133.html
KTMatěj 23.09.2009 13:59:36

Super, bolej mě ručičky a mám zánět šlach z páčky, na druhou stranu v extrémech je
zase páčka lepší. Cenu respektuju.
Lupino68 23.09.2009 14:10:07

KTMatěj> teda ty toho Warriora budeš mít vytůněnýho
KTMatěj 23.09.2009 14:16:39

Lupino68> Tak tohle je spíš o mojí rozmazlenosti, ale přijde mi to jako dobrý
kompromis, na samotný plyn se necítím a samotnou páčku, to prostě už nejde.
KTMatěj 23.09.2009 15:09:31

Tak jsem trochu pátral a moc kladné ohlasy na to nejsou, údajně se to rádo sype a
není to úplně spolehlivá záležitost, takže tam nakonec přeci jen přijde klasický
motoplyn.
Kabek 23.09.2009 16:57:13

:-DD já sem ho měl atky na blasteru a je to v něčem lepší a v něčem horší na cross
country je to supa věc nic tě nebolí ale na motokrose to dělá trochu problém ale časem
si zvykneš
Řezňa- 23.09.2009 17:02:17

Já si to v terénu na kolce neumím představit, ale to je spíš jen nezvyk :-) . Ale na cestě
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to je děsné, to radši rukojet. Třeba včera sem vytáhl po asi měsíci motorku. Jel jsem se
projet asi 10km celkově, a totálně mě bolela ruka z držení toho plynu, ale nevím proč.
Motorka byl simík.
KTMatěj 23.09.2009 18:17:49

Řezňa-> No my se bavíme o quadech.. Na ATV není co řešit, tam by byla rukojeť velice
rychlá cesta ke skáze.
Lupino68 23.09.2009 20:05:13

KTMatěj> já budu dál pelášit s páčkou, kdysy jsem měl rychlopal, ale vrátil jsem se k
páčce
Ffabio 23.09.2009 21:09:53

Tak tak,měl sem taky rychlopal a hnedle po závodě šla páčka zpátky.Už to nechci.Je to
na rozbití držky a bolí zápěstí moooc :´-(
KTMatěj 23.09.2009 21:28:40

Ffabio> Takže koukám co kus to originál. Jezdím na motorce, tak by to zase tak hrozné
být nemuselo. Mám naopak zdravotní problémy z páčky, tak teď babo raď.
cort 23.09.2009 21:32:12

Nebuď Jasoň, buď Drsoň. :-P párkrát jsem to viděl a neumím si představit vysednutí,
při kterém se držíš rukojetí.
go.vojta 23.09.2009 21:45:26

no já jezdil s heftem celou dobu a ted jsem začal jezdit po trati co jsem koupil lt-r a je
to docela mazec jak si pěkně při brždění před zatáčkou na hrbolech člověk vrkne do
plynu. ale dá se to. ted tam mám na zkoušku páčku a na víkend dám zase heft a
uvidím... na heft musí člověk hodně trénovat na ruce. a skoro nutnost je tlumič řízení..
který teda zatím nemám..
pumix 23.09.2009 21:50:00

cort> to ano, ale nedovedu si představit , že pojedu 50 km po asfaltu, s páčkou a
dřevěným palcem , líbilo by se mi obojí , ale ta cena : : : teď když je ta krize :[ :[ :[ ,
takže i přejezd 35km raději jedu na vleku...
cort 23.09.2009 22:01:00

pumix> Já dal nejvíc něco přes tři sta kilometrů a palec i šlachy v poho, zkus nastavit
páčku pod jiným úhlem.
PetrP 24.09.2009 06:37:18

Já jsem o téhle kombinované rukojeti taky uvažoval. Trošku mě zrazovala cena a taky
možné komplikace při montáži. Ze začátku to bylo s páčkou utrpení a taky z motorky
jsem zvyklý na otočný plyn. Zvlášť po silničních přejezdech mě úplně trnul palec. Ale
musím uznat, že po čase se to tak nějak samo poddalo a palec si zvykl. Teď si
vzpomínám, jak v minulé zimě mi palec málem upadl (ale to bylo kvůli mrazu). Takže
spíš pořídím nějaký vyhřívání.
KTMatěj 24.09.2009 07:13:43

pumix> Dělá se takovej plastovej bazměk, je to trubka s kouskem přesahu, který
dosedá na páčku. Je to trochu sociál řešení, ale přidanej plyn to uderží
KTMatěj 24.09.2009 07:16:37
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Od té kombinace mě odradila nakonec spolehlivost, lidi s tím nemají moc dobré
zkušenosti, takže budu hledat další řešení :o
Lupino68 24.09.2009 07:26:59

KTMatěj> moc na hledání toho není. Buď páčka nebo rychlopal :-D
KTMatěj 24.09.2009 08:24:42

Lupino68> To jo, ale jde ještě o to jaká páčka a jaký plan. Dělají se třeba
dvourychlostní.
Lupino68 24.09.2009 08:39:34

Já měl páčku, pak rychloplyn a vrátil se k páčce. Docela ce osvedčlo mít ji trochu
povolenou a trochu ji pootočit a ovládat ji i ukazováčkem
ikocka 25.09.2009 18:26:16

No já marně sháním prodloužení péčky.
pool-450 25.09.2009 18:55:35

Jelikož jsem se dnes říznul do palce a zítra jedeme do přírody :[ ,přendám tam
rychlopal,snad si nerozbiju hubu.
Pípa. 25.09.2009 22:16:30

Já sem měl na 400 LTZ rychlopal a párkrát mě ta potvora dost potahala.Oni mi kluci
dobře radili ať to tam nedávám. :-DD
Mara-Banshee 26.09.2009 09:58:25

já mám rychlopal od začátku a v poho :lol:
KTMatěj 26.09.2009 14:24:00

Mara-Banshee> Tak u banshee stejně funguje plyn jenom jako vypnuto, nebo zapnuto
:lol:
pool-450 26.09.2009 23:00:27

Tak dneska jsem zkusil dát rychlopal.Je to na silnici super,ve výjezdech moc
špatný.Třikrát jsem měl namále.Na klubovně Č.B. je jedno video z výjezdu na hromadu
písku.Při jízdě nahoru,po rychlím stoupnutí jsem si ubral a ztratil rychlost.Po
opakovaným nájezdu jsem si naopak při sjezdu přidal a měl jsem co dělat to nepustit
do lesa. V úterý to ještě vyzkouším na trati,ale asi to vrátím zpátky.Páčka je
bezpečnější,i když se hůř drží řídítka.
go.vojta 11.10.2009 08:27:33

je to o zvyku. já ted jezdím rychlopal a pokud není vysloveně rozbitá trat tak v pohodě.
ale chce to tréning na ruce. jezdil jsem chvilu i páčku a každý má svoje pro a proti, ale
nějak mi víc sedí ten rychlopal. kdo si na co zvykne tak s tím jezdí a to druhý nechce.
HANS.Ltm 11.10.2009 10:28:13

KTMatěj> Mara-Banshee> Tak u banshee stejně funguje plyn jenom jako vypnuto,
nebo zapnuto :lol:   no já myslím že řidič má buď vypnuto nebo zapnuto :lol: :lol: :lol:
:lol:
KTMatěj 18.10.2009 20:42:24

Tak mám nový poznatek, vělká část jezdců ITP Quadcross jezdí s páčkou, takže
myslím, že to bude opravdu na citu každého a heft není nutně postupem v technice
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Kabek 18.10.2009 22:19:14

KTMatěj> ale je fakt že je to přece jenom hodina a já když sem ho měl na blasteru to
bylo lepší než tedka s páčkou sic jedeš o kousek pomalejc ale zasto vydržíš :-DD
Miky26 18.10.2009 22:37:08

http://www.cabelas.c...=cat20161&hasJS=true  
http://www.cabelas.c...=cat20161&hasJS=true  Pro ty co je bolí paleček a nechtěj
investovat tak zkuste tohle mohlo by to bejt zajímavý.Divím se , že to sem ještě nikdo
nedováží.
Kabek 18.10.2009 22:40:10

Miky26> to je hodně dobrý
Leos2 19.10.2009 07:10:13

Vemte doma kombinačky a vytáhněte z nich ten plastový kryt co se drží v ruce jde
přesně nasadit a prodloužit páčku a je po problémech
Kabek 19.10.2009 15:10:30

Leos2> hele to nejde,ta moje je moc tlustá :lol:
Lupino68 19.10.2009 17:36:40

Kabek> tak ji tolik nekrm :-D :-D :lol: +o(
Kabek 19.10.2009 19:51:16

Lupino68> já za to nemůžu pak je tak tlustá že mě z ní polí palec
JARDAQUAD 19.10.2009 20:31:05

na STIXE byl rychlopal měl krok asi 350stupňů ,to bylo na vykloubení ruky, dal jsem ta
páčku z YAMAHY 450 a aby šla lehce vykuchal jsem z ní tu pružinu plyn se vrací v
pohodě je dost silný pero na šoupěti....ZA MĚ PÁČKA
Kabek 19.10.2009 20:40:37

JARDAQUAD> tak takový rychlopaly sou naprd já mám ten co se jenom lehce hejbeš
zápěstím takže máš vlastně ruku furt ve stejný pozici
HANS.Ltm 19.10.2009 20:54:19

Kabek> jj ty sním hejbneš,ale jen při startu :lol: plnej a pustíš ho až v cíly :lol: :lol:
:lol: :lol:
JARDAQUAD 19.10.2009 21:13:33

to bylo jak šnek na FICHTLU... Bracha ma na BS 300 kratkej krok von je stim
spokojenej,ja mam radši páčku
HANS.Ltm 19.10.2009 21:22:14

taky jsem měl rychlopal na Raptoru a šel dolu hned to bylo o hubu +o( (u) :-D :-D   to
mělo tak krátký chod,že to nešlo stím jezdit v terénu hned se potvůrka stavěla :lol:
:lol:
Kabek 19.10.2009 22:01:44

HANS.Ltm>Kabek> jj ty sním hejbneš,ale jen při startu :lol: plnej a pustíš ho až v cíly
:lol: :lol: :lol: :lol:
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  nn až tak ne :lol: ale s tim rychlopalem sem taky myslel že pude dolů páč sem to
hnedka napoprvý narval do zdi jenže většina lidí s tim nemá trpělivost hnedka co to
tam daj a nejde jim to,to zase sundavaj,ale věřte nebo ne stačí 1 trénik a pak už si s
tim jenom hrajete :-DD
kokoi 19.10.2009 22:14:10

Rychlopal (y) - ten pocit vzít za plyn žádná páčka nenahradí! :-)
JARDAQUAD 19.10.2009 22:24:03

kokoi> pořádně na to dupnout
Miky26 19.10.2009 22:56:53

kokoi>Rychlopal (y) - ten pocit vzít za plyn žádná páčka nenahradí! :-)

 tak pokud jezdíš po silnici tak asi jo.Vzhledem k tomu,že si tvoje kolka evidentně ještě
nečuchla k pořádnému bahýnku tak ti tvou citaci zatím věřím.Až si při výjezdu na první
porádnej kopeček brnkneš o plyn,nebo v zimě při vysednutí chytneš zmrazek budeš již
poučen. :lol:
kokoi 20.10.2009 00:01:01

Miky26> Neboj, není to moje první kolka a i tahle si už čuchla.
fidok 20.10.2009 08:35:24

kokoi> Uvidis ze casem na to prijdes a das na zpet packu (y) oni vedi proc to na 4kolky
montujou :-P
kokoi 20.10.2009 21:48:16

fidok> Já nemůžu vysvětlit proč, ale jízda s páčkou je mi přímo odporná. Přitom
nejsem žádnej bývalej motorkář. Když to s rychlopalem zvládá pan Macháček na
Dakaru, tak mě to půjde taky :-D
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